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A HIT FELSZABADÍTÁSA 

Bor Ferenc élőben elhangzott tanításának nyers szövege 

KSZE Ságvár, 2023. 07. 08. 
 

Horváthné Éva: 
Ó, Uram, a Te örömöd tölt be bennünket! A Tied, nem a miénk, a Te örömöd, Uram! 

Köszönjük Neked, hogy örömöt és békességet szereztél nekünk a megváltásban. Köszönjük, 
mennyei Atyám a drága szent Fiadat, akit elküldtél a keresztre helyettünk és értünk. Ő meg-
váltott minket a betegség átkától, a szellemi halál átkától, és a szegénység átkától. Hálásak 
vagyunk az Úr Jézusért, hogy Ő az életét adta miértünk. Önmagát feláldozta, hogy nekünk 
örök életünk legyen, hogy mi egészségben élhessünk, gyógyultak legyünk, és bőségben 
élhessünk, gazdagságban. Azért küldött el, hogy menjünk el hirdetni az Evangéliumot minden 
népnek, és általunk üdvözüljenek és megkeresztelkedjenek a Szent Szellemben, hogy ők is 
ezen az úton járjanak, és hogy tanítsuk őket. Tanítsunk másokat is a te utadra, Atyám. 
Köszönjük Jézus nevében. Köszönjük a drága Szent Szellemet, amit kiárasztottunk a mai 
napon is, és a szent jelenlét, a kenet itt van közöttünk, a Jézus nevében. Köszönjük ezt neked, 
mennyei Atyám, hogy együtt, és egységben lehetünk. Köszönjük Neked. Köszönjük a Szent 
Szellem vezetését. Köszönjük, hogy a mai alkalmat is a Szent Szellemnek adhatjuk át. Ő 
vezeti és irányítja a szolgálókat, a Jézus nevében. Köszönjük Jézus, hogy megérinted a 
szánkat, és a Te Igédet szóljuk, a Te igazságodat, a Jézus nevében. Hálákat adunk a Te 
Igédért, amely élő és ható, és eljut a lélekig, a velőkig, a csontokig. A szervezetünkben 
mindenhova eljut Isten Igéje, és levágja a rossz dolgokat, a Jézus nevében, mert Ő egy kétélű 
kard. Köszönjük, hogy a Szellem kardja, az Isten Igéje. Köszönjük, hogy Jézus az Ige. És az 
Ige eljött a földre testben, és megtanított bennünket, hogy hogyan alkalmazzuk az Ő Igéjét. 
Köszönjük Jézus nevében. Hálákat adunk, hogy a szívünkig hatol Isten Igéje. Megéled 
bennünk, és megváltoztat bennünket. Megváltoztatja a gondolkodásunkat, a cselekedeteinket! 
Köszönjük ezt a Jézus nevében. Meglátja a világ, hogy mi a Te gyermekeid vagyunk, Atyám, 
mert a Te utadon járunk, a Te Igédet cselekedjük meg. Jóságosak, irgalmasak vagyunk, ahogy 
Te is, mennyei Atyám, és megbocsájtunk mindenkinek. Köszönjük Atyám, hogy Te Jézus 
vérén át nézel bennünket! Úgy látsz bennünket tisztának, igaznak, bűntelennek! Bármi rosszat 
is vétettünk el a múltban, a jelenben, és a jövőben, Te ezt mind elhordoztad. Hálásak 
vagyunk, hogy nem kell kárhoztatni magunkat, mert a Te Igéd fölemel bennünket. Köszönjük, 
hogy nyitott szívek vannak, halló fülek, látó szemek a mai alkalom során is. Hisszük azt, hogy 
kijelentéseket, megértéseket kapunk, Atyám, a Te Igédből. Köszönjük, hogy annak a 
Szelleme lakik bennünk, aki feltámasztotta az Úr Jézust a halálból, és ugyanez a drága Szent 
Szellem megeleveníti a mi halandó testünket is az Ő bennünk lakozása által. Hálákat adunk, 
hogy a Szentháromság bennünk él. Hálát adunk ezért! Minden napon hálával teljes a szívünk, 
mennyei Atyám azért, hogy megteremtettél minket, azért, hogy a Te gyermekeiddé 
válhattunk, azért, hogy a Te utadat járhatjuk, és azért, hogy segíthetünk másokon. Ámen!  

Bor Ferenc:  
Köszönjük, Atyám, hogy egybegyülekezhettünk a Te szent Fiad nevében. Hálát adunk, 

Atyám, hogy Te megóvod a Te kegyelmed által mindazokat, akik nagy hőségben dolgoznak. 
Köszönjük, Uram a védő szárnyaidat felettük, a Jézus Krisztus szent nevében. Dicsérünk és 
magasztalunk Téged Uram! Köszönjük a Te Igédet, amely megerősít, és bátorságot ad a 
számunkra. Köszönjük, Uram a Te Igédet, amely hitet épít a szívünkbe, és ezt, amikor a 
szánkra vesszük, akkor elindítjuk a hit motorját, és működésbe hozzuk, felszabadítjuk a 
hitünket, a Jézus Krisztus szent nevében. Minden dicsőség, Uram, a Tied mennyen és földön! 
Hálát adunk a jelenlétedért, a békességedért. Köszönjük a Szent Szellem munkálkodását, a 
kenet kiáradását, az ajándékok bekapcsolását és működését a Te akaratod szerint. Hisszük, 
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Uram, hogy mindenkor, amikor az Ige hirdettetik, az örömhír, az Evangélium hirdettetik, ott 
szabadulások, gyógyulások és áttörések történnek, mert a kenet megtöri az igát. A bilincsek 
lehullanak, a súlyok, a terhek leesnek és megsemmisülnek, a Jézus nevében. Kiárasztjuk 
felettetek és az otthonaitok felett Isten jelenlétét, amely örömmel, szeretettel és békességgel 
teljes! Köszönjük, Uram a növekedést minden területen. Az egészség területén, az anyagiak 
területén, a békesség területén, a Jézus nevében. A hit szavával előszólítjuk a nem létezőket! 
Hálát adunk, hogy mi hatalmat kaptunk Krisztusban, hogy olyan dolgokat tudjunk megtenni, 
amit maga az Úr Jézus is megtett a Szent Szellem ereje által. Köszönjük, hogy együtt 
lehetünk, hogy szabadon hirdethetjük az Igét. Minden dicsőséget Uram Neked adunk, Uram, 
mennyen és földön, az Úr Jézus Krisztus szent nevében. Ámen!  

Köszöntsd a szomszédodat, és bátorítsd arra, hogy örvendezzen az Úrban. Halleluja! 
Örvendezzünk az Úrban! Szeretettel köszöntünk benneteket. Isten a hűséges szíveket 
megáldja. Szereti a hűséges szíveket! Nem tekintünk a hőségre, hanem az Úrra tekintünk, és 
növekedni akarunk mindannyian. Elnézést kérek, hogy a múlt héten hosszú volt a tanítás. Az 
Úr hazafelé a feleségemen keresztül figyelmeztetett. De mondom, hogy a papíron kevesebb 
volt, mint máskor. De aztán, amikor megfésültem a hanganyagot, valóban egy jó tíz perccel 
hosszabb volt. De ez nem rajtam múlott, mert kiszívjátok belőlem. Sőt, még volt, aki azt 
mondta, hogy még szívesen hallgatta volna. Jó az Urat hallgatni, az Igéjét hallgatni. Egy pesti 
pásztortárs meghallgatta a múlt heti ságvárit és azt írta, hogy: Áldott a nyáj, mert hallgathatja 
az Úr Igéjét! Körülbelül ez volt az üzenetben, ez volt a lényeg benne.  

Hogyha valaki megkér, hogy menjek ki valakiért a házhoz imádkozni, természetesen 
megteszem, de elmondom azt is, hogy jobb lenne, ha ide jönne, mert ahol összevont kenet 
van, és összevont hit van, ott nagyobb az esély a gyógyulásra. Ez azért van, mert a kenet 
erőteljesebben kiárad, mert egy hit-közösség van jelen. Egy akaraton vannak a hívek. Ezzel 
nem azt mondom, hogy otthon nem lehet csoda, hogy Isten nem tehet csodát. Vannak otthon 
is csodák. Sőt, még az internet, tévé, vagy egyéb más média által is vannak gyógyulások. 
Nem a tévé gyógyít, hanem a hitet felgerjeszti az, amit hall, vagy lát, és a saját hite tudja 
megragadni a gyógyulást. Tehát így működik, hogyha valaki DVD, vagy tévé, vagy Mp3-as 
anyag hallatán vagy nézése közben meggyógyul. Nem az eszköz gyógyítja meg, hanem a 
felgerjesztett hite.  

A múlt héten megtanultuk azt, hogy nem a láthatókra nézünk, hanem a láthatatlanokra, 
azaz Isten ígéreteire, és azokat mondjuk ki, amit szeretnénk elérni. Tehát nem arról beszélünk, 
ami van, mert azzal csak a probléma hatalmasabbá válik. Hanem arról beszélünk, ami a cél az 
életünkben: a gyógyulás, a gyarapodás, a békesség, és ehhez hasonló dolgok. Ma pedig a hit 
felszabadításáról fogtok hallani egy tanítást. Nagyon fontos, mert különben a hit, úgymond, 
véka alatt van. El van rejtve a véka alá, és a világosság sem tud kiáradni, hogyha le van fedve 
valamivel. Kezdjük az Ige olvasását a Márk 11,23-mal. Figyeljétek meg, hogy hányszor utal a 
hitre, és hányszor utal a kimondott szavakra. Ez egy fontos támpont.  

Márk 11,23. 
23. Mert bizony mondom néktek, ha valaki azt mondja ennek a hegynek: Kelj fel és 

ugorjál a tengerbe! és szívében nem kételkedik, hanem hiszi, hogy amit mond megtör-
ténik, meglesz néki, amit mondott. 

A hegy, amit itt hallottatok az nem a ságvári Lándor hegy és a Gellért hegy, hanem az 
utadat álló probléma. Tehát a problémához szólni kell, és nem beszélni róla. A kettő között 
nagy a különbség. Szólni kell, hogy távozzon az utadból. Mert ha beszélsz róla, akkor csak 
nagyobbra és nagyobbra növekszik. Egyszer szól a szívbéli hitről, és háromszor szól ez az Ige 
arról, hogy ki kell mondani. Tehát hangsúlyozza, hogy a megvallásaink milyen fontosak. A 
szavaink, amiket kimondunk, azok magok. Ha azt szeretnénk, hogy az életünk jó irányba 
terelődjön, akkor a jó magokat kell a szánkkal kimondani és elvetni. A szavak gyakorlatilag  
egy motor. Lehet úgy beülni az autóba, mind a kisgyerekek, hogy apuka autójába beülnek és 
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brümmögnek, hogy brüm, brüm, brüm, de az autó nem fog haladni ettől. Aztán úgy is be lehet 
ülni az autóba, hogy az ember elfordítja a kulcsot, a motor beindul, de nem teszi sebességbe, 
és megint csak nem jut el sehova. Tehát, hogyha el akarunk jutni valahova, akkor az autót el 
kell indítani, be kell tenni sebességbe. Igazából ezt a szavainkkal tudjuk elérni a hit vonat-
kozásában.  

Nem azt mondta az Ige, és nem azt mondta az Úr Jézus, hogy meg lesz nékünk, amit 
hiszünk, hanem azt mondta, hogy meg lesz nékünk, amit kimondunk. Ennek ismeretében 
innentől kezdve a keresztények csak jó magot vetnek, ugye? Azt mondta az Úr Jézus 
Haginnek, hogy nem a keresztények hitével van főként a probléma, hanem a megvallásaikkal 
rontják el. A szavaiknál rontják el, mert nem arról beszélnek, amit szeretnének elérni. Hanem 
sok esetben arról beszélnek, amit látnak, amik a körülmények, és a körülmények nem mindig 
jók. A hitünket hogyan lehet felszabadítani? A kimondott szavakkal.  

De ez sajnos igaz a hitetlenségre is, és a kételkedésre is. Mert hogyha azt mondjuk ki, 
akkor az is felszabadul, és igazából egy óriásként fölénk telepedik, megkötöz, és fogva tart. 
Tehát nem mindegy, hogy mit szabadítunk fel. Az lehet a tied, amit hittel kimondasz. Ez az 
alapszabály. Meg lesz néki, amit mondott! Ezt nagyon jól véssétek a szívetekbe, kérlek 
szépen benneteket, mert ezen áll vagy bukik a keresztények élete.  

Tehát összhangban kell lennünk, egységben kell lennünk, egyetértésben kell lennünk. 
Főként akkor, amikor egy akaraton mondunk imát. Ennek az összhangnak meg kell maradnia 
mindaddig amíg valóságba nem jön a kért dolog. Tehát nem csak abban a pillanatban kell 
összhangban lenni, amikor imádkozunk, hanem mindvégig, amíg a valóságba nem jön a kért 
dolog. Nagyon fontos azt megérteni, hogy a szavaink adnak hatalmat Istennek, hogy munkál-
kodjon, de ugyanúgy, ha rosszul használjuk a szavainkat, hatalmat adnak az ördögnek, a 
betegségnek, a problémáknak is.  

Tehát nekünk kell megválogatni, hogy miről is beszélünk. Amikor az emberek úgy gon-
dolják, hogy elég, hogyha csak hiszik, és akkor meglesz nekik. Természetesen a hit fontos 
dolog, de önmagában nem elégséges. Mert ha valaki csak hisz csukott szájjal, akkor nem veti 
el a magot, és nem lesz ami kikeljen. Tehát el kell vetni a jó szavainkat. Olyan is előfordul, 
hogy valaki hisz a szívében, de hitetlenül beszél. Akkor pedig nem fogja meglátni a  
gyümölcsöt, amit szeretne elérni. Hogyha egy keresztény nem elégedett az életével, akkor le 
kell, hogy ellenőrizze a szavait. Az orrunk alatti nyílás egy nagyon veszélyes eszköz, de lehet 
jóra is használni. Mind az, amink van, és mindaz, amik ma vagyunk, az a múltbéli 
gondolkodásunknak és a szavainknak az eredménye. Van egy komoly összefüggés a 
gondolkodásunk, a hitünk és a szavaink között. Ez a három dolog összefügg. Nem lehet külön 
választani. Mert ahogy gondolkodunk, olyan lesz a hitünk, és ami a szívünkben van, az fog 
kijönni a szánkon. Mert a Biblia azt mondja, hogy a szívünk teljességéből szól a száj. Ezen 
igazság alapján, hogyha egy emberrel elkezdünk beszélgetni, akkor előbb-utóbb ki fog 
derülni, hogy mi van a szívében, mert a szavaink elárulnak bennünket. Lapozzunk a Példa-
beszédekhez. Szintén a szavakról szól. A szavak uralkodnak felettünk, akár tudjuk, akár nem.  

Példabeszédek 6,2. 
2. Szádnak beszédei által estél tőrbe, megfogattattál a te szádnak beszédeivel. 
Tehát, ha rosszul használjuk a szavainkat, akkor a saját vermünkbe esünk bele, és senkit 

nem lehet okolni érte. Mert mi ástuk meg magunknak a vermet a rossz szavakkal. Tehát a 
szavaink uralkodnak az életünk felett. A jó szavak győzelemre visznek, a rossz szavak pedig 
bebörtönöznek, fogságban tartanak. Tehát, hogyha helyesen gondolkodunk, helyesen hiszünk 
és helyesen beszélünk, akkor az Úr győzelmében járhatunk. Abban a győzelemben, amit 
Krisztus a kereszten megszerzett a számunkra. Természetesen a kísértő nem adja fel, hogy 
próbálkozzon azzal, hogy kételkedést hozzon az életünkbe. De ha mi a kételkedés irányába 
indulnánk el, akkor az a kudarchoz vezetne. A kudarc, a kételkedés, a hitetlenség megkötöz, 
fogva tart, és ennek a vége egy vereség.  
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De Isten nem vereségre hívott el bennünket, hanem Isten győzelemre hívott el bennünket. 
Ismerd el – ahelyett, hogy kételkednél és hitetlenségbe burkolóznál – Istennek a mindenható-
ságát. Istennél minden lehetséges. Minden lehetséges a hívőnek, azaz annak, aki hisz. Ez a 
kiút a győzelemhez. Ez az út vezet a sikerre, hogyha Istent nagyobbnak látjuk a problémáknál. 
Vannak problémák, kis hegy, nagy hegy, és még nagyobb hegy, de Isten mindig nagyobb a 
legnagyobb hegynél is. Hogyha ezt így tartjátok szem előtt, akkor van kihez fordulni, van kibe 
kapaszkodni, van kitől segítséget kérni. Tehát van egy mentsvár.  

Korábban olvastuk a Római levél 4. fejezetében Ábrahám történetét, hogy egy szilárd 
hittel rendelkezett a gyermekáldást illetően. Nehéz helyzetben voltak, huszonöt éven keresztül 
kellett megtartani Isten ígéretét, az Isten ígéretébe vetett hitet. Azért ez nem semmi! Viszont 
ne felejtsétek el, hogy nehéz helyzetben segít elfogadni a választ a hit vonalnak az átlépése. 
Vagy, ahogy a múltkor beszéltünk róla, hogy idővonalat. Mert hogyha átléptük az idővonalat, 
akkor már hitben vagyunk. Tehát ez a vonal, ami a fizikai és a természetfölötti között van, ezt 
nevezhetjük hit-vonalnak, és nevezhetjük idővonalnak is. Hogyha mi képesek vagyunk átlépni 
ezt a hit-vonalat, akkor Isten képes megcselekedni a lehetetlent, ami csak a számunkra 
lehetetlen. Az Ő számára nem lehetetlen.  

A múlt héten volt itt egy gyógyulás. Több is volt! Én nem is érzékeltem, vagy nem 
figyeltem oda, nem is mondtam ki, de ettől függetlenül még működhet az ajándék. Amikor a 
pásztor kimondja, az inkább csak egy buzdítás arra, hogy ragadd meg, és vedd el. De úgy is 
jöhetsz egy elfogadó hittel: ha átlépem a küszöböt, akkor én meggyógyulok, mert a Gyógyító 
itt van. A vérfolyásos asszony ugyanezt tette, mondván: hogyha Jézus ruhájának a szegélyét 
megérintem, akkor meggyógyulok. Egy pásztor egyszer felment Budapestre. Voltak valami 
tünetei, és azt mondta magában, hogyha a pásztor a kezét ráteszi, akkor meggyógyul. Nem ő 
imádkozott a gyógyító sorban. Nem ebbe volt a hite, és nem is gyógyult meg, nem is kapott 
semmit. Hazajött úgy, ahogy elment.  

Amíg az Úr szólt hozzá az Igén keresztül, hogy a hívőnek minden lehetséges, otthon 
meggyógyult az Ige alapján. Tehát nem kell személyhez kötni, hogy most ki imádkozik érted. 
Nem az a fontos, hogy ki imádkozik érted! Az a fontos, hogy az elfogadó hitre a szíved nyi-
tott-e. Így működik a hit, így működik az ajándék, és így működik a szabadulás. Vannak, 
amikor a keresztények ingadoznak az Ige és a körülmények között. Ilyenkor van nagy segít-
ségükre az, hogy átlépik a hit-vonalat. Ugyanis a hit megtöri az idő törvényeit. Nem egyszer 
kérdezik a keresztények, hogy mikor gyógyulok meg? A válasz a Bibliában úgy szól, hogy az 
Úr Jézus kétezer évvel ezelőtt magára vette a szörnyű betegségeket és a fájdalmakat. Ő el-
hordozta és kifizette az árat. Nekünk már nem kell kérni a gyógyulásunkat, mert elvégeztetett. 
Nekünk csak meg kell tudni ragadni, elfogadni, a szívünket megnyitni, felszabadítani a 
hitünket.  

Ábrahám is hozott egy végleges döntést. Azt hogy Isten Igéjével tart. Ez egy fontos dön-
tés, hogy én nem a világot követem, nem a divatot követem. Természetesen öltözzetek 
csinosan továbbra is, meg készítsetek szép frizurát, meg egyebet. De akkor is tartsatok az 
Igével. Hogy lehet a hit-vonalat átlépni? Először is a helyzetedre vonatkozóan keress egy 
ígéretet. Legalább egyet. Lehet, hogy többet találsz, akkor többet. Egy Igét keressél, ami a 
helyzetedre vonatkozik, ami a megoldást jelenti. Elmélkedj rajta, aztán hidd el, azaz ivódjon a 
szívedbe. Mert amikor a szívedbe beivódik ez a speciálisan megkeresett Ige, akkor a 
szívedben hit ébred azzal kapcsolatban. Aztán húzd meg a hit-vonalat a szívedben, az 
elmédben, de ha szükséges, akkor a konyhádban is meghúzhatod. Ha fizikailag szeretnéd 
látni, akkor húzz egy vonalat krétával, és menj oda, és mondd azt, hogy most én átlépem a hit-
vonalat, és semmi nem akadályozhat meg abban, hogy én elvegyem azt, amit szeretnék. Valld 
meg azt, hogy átléptem a hit-vonalat! Mindhárom világ felé, természetesen, a menny, a föld, 
és a pokol felé is, tudatva az ellenséggel, hogy te hitben jársz.  
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Akár el is mondhatjuk közösen: Én átléptem a hit- vonalat! Ezt megvallom mindhárom 
világ felé. A dolgaimat elrendeződöttnek nevezem! Innentől Istent dicsérem, magasztalom, és 
hálát adok a válaszért, amely úton van. Ámen!  

Körülbelül így! De ha szükséges az, hogy láss egy fizikai vonalat, akkor húzz egy vonalat 
a krétával vagy spárgát húzzál ki. Tehát ha kell a fizikai visszajelzés, akkor ezt nyugodtan 
tedd meg. A 2Timótheus 2,3. a következő Igénk. Vannak nehéz idők. Az Úr Jézus nem 
mondta azt, amikor újjászülettünk, hogy innentől kezdve soha semmi problémánk nem lesz. 
Különben nem kellett volna Neki a hatalmát átadni a hívőknek, a gyülekezeti Testnek. 
Lesznek nehéz idők, de Isten erejével, a felruházott hatalmunkkal, a Krisztusban kapott 
hatalmunkkal győztesen ki tudunk jönni belőle.  

2Timótheus 2,3. 
3. Szenvedd el velem együtt a nehézségeket, mint a Jézus Krisztus jó katonája. 
A katona is, bármilyen körülmények vannak körülötte, a feladatát be akarja teljesíteni. Azt 

hiszem, hogy ez különösebben nem kíván bővebb magyarázatot. Nehéz időkben nekünk is 
szilárdan meg kell állnunk az Igén, Isten útján, mert ez az út vezet a győzelem felé. Az Ige 
világosságában kell járnunk, akár a beszédünkben, akár a cselekedetünkben. Nem szabad a 
hithez úgy hozzáállni és viszonyulni, hogy hát akkor ezt most megpróbálom. Mert ebben a 
szóban, hogy megpróbálom, nincs ott a hit, és ennek a vége kudarc lesz. Tehát vagy van hitem 
bizonyos dologhoz és azt megcselekszem, az alapján cselekszek, vagy nincs. De nem szabad, 
hogy magunkat áltassuk. Ha valakinek van hite a természetfeletti gyógyulásban, hogy Isten 
természetfölötti módon meggyógyítja, akkor maradjon abban, akkor ne menjen orvoshoz. De 
ha nincs meg a hite a természetfeletti gyógyulásban, hanem az orvostudományban hisz, akkor 
menjen orvoshoz, mert az fog neki segíteni. De a „megpróbálom” hozzáállás, az nem jó. Az 
sem működik, hogy amikor az emberek elmennek az orvoshoz, és kapnak különböző 
gyógyszereket, és azt mondják, hogy hát, megpróbálom. Akkor nem hittel veszi be azt a 
gyógyszert. A gyógyszer is csak hit alapján működik. Tudjátok, hogy mi a placebo? Ami úgy 
néz ki, hogy gyógyszer, de nem az. Az is működik, hogy ha a beteg nem tudja, vagy ha a 
beteg azt hiszi, hogy az egy bizonyos nagyon jó gyógyszer. Tehát minden a hit alapján 
működik. A hitből való élet az egy életstílus. Legyen akár nehéz az az életszakasz, vagy akár 
könnyű, de ezt az életstílust, a hitből való életstílust ne engedjétek el magatoktól, rendezzétek 
be erre az életeteket. Ezért élünk hitből, mert tudjuk, hogy ez Isten tetszésére van. És hogyha 
mi szeretjük Istent, akkor szeretnénk a tetszésére lenni. Ha a gyermek szereti a szüleit, akkor 
igyekszik a tetszésükre lenni. Úgy viselkedik, úgy cselekszik, vagy a rábízott feladatokat 
elvégzi. A Zsidó 11,6. igeverset olvassuk el ehhez. Tehát tudnunk kell, hogy a hit-cselekedet 
van Isten tetszésére. A megpróbálom, az megint nem hit-cselekedet, ugye?  

Zsidó 11,6. 
6. Hit nélkül pedig lehetetlen Istennek tetszeni; mert aki Isten elé járul, hinnie kell, 

hogy Ő létezik és megjutalmazza azokat, akik Őt szorgalmasan keresik. 
Ez az Ige sok mindent tartalmaz. Mindazt, amit az előbb elmondtam, hogy a hit tetszik 

Istennek, ha mi hitben járunk, hitben élünk. De van itt szó jutalmazásról is, hogy akik Őt 
keresik, azokat megjutalmazza. Olvassuk tovább a Zsidó 2,1.  

Zsidó 2,1. 
1. Annak okáért annál is inkább szükséges nékünk a hallottakra figyelnünk, nehogy 

valaha elsodortassunk attól. 
Tehát a hallottakra, amit hallunk, az Igére, az igehirdetésre szükséges, hogy figyelmez-

zünk, mert ha elsodortatunk, akkor a hitünk is elhalványul. A Biblia azt mondja, hogy az Ige a 
világosság. Ha mi az Igében járunk, az Ige ösvényén haladunk, akkor világosságban vagyunk. 
De hogyha az Igétől eltávolodunk, akkor jön a szürkület, jön az alkonyat, jön a sötétség, és 
csetlünk-botlunk. Ahogy eltávolodunk az Igétől, a világosságtól, a hitünk is elkezd halvá-
nyodni. Tehát ezt nem szabad, hogy megengedjük magunknak, mert nem tudjuk a győztes 
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életet megragadni. Tehát ne engedjük meg, hogy a hitünk elhalványodjon. Azaz ne engedjük 
meg, hogy Isten beszédétől eltávolodjunk bármi módon is.  

Egy példával szeretném bemutatni. A múlt héten is szó volt az egy akaraton mondott imá-
ról, mert ha egy akaraton imádkozik két hívő, akkor ott tízezerszeres erő szabadul fel. Egye-
dül is lehet természetesen imádkozni, és lehet kérni, de hatásosabb, hogyha legalább ketten 
összefognak. Hogyha most megkérem például a családtagjaimat, vagy azok közül egyet-
kettőt, hogy egy bizonyos dologért imádkozzunk. Tehát, ha kérünk valamit, jelen esetben egy 
bizonyos összeget, akkor nem csak a kérés pillanatában kell egy akarton lennünk, hanem 
mindvégig, amíg az valóságba nem jön. Először is megegyeztünk, megkértük, és megköszön-
tük az Úrnak, hogy ez megvan, és úton van hozzánk. És innentől kezdve csak hálaadással 
öntözzük. Olyan társat kell keresni az egy akaraton mondott imához, aki ezt a pozitív hit-
megvallást mindaddig megtartja, amíg valóságba nem jön a kért dolog.  

Tehát az úgy nagyon felemás, hogyha az egyik csak a pozitív megvallást mondja és az 
helyes, míg a másik esetleg úgy gondolkodik, hogy hát, semmi anyagi kilátás nincs a 
környéken a láthatók szerint. Na de hát az imádkozáskor már megköszöntük, hogy megvan 
nekünk. Tehát fontos, hogy olyan társat keressél magad mellé, ha egy akaraton akarsz vala-
kivel imádkozni, aki mindvégig kitart, és nem halványodik el a hite a kért dologban. A helyes 
szavakat hit nélkül is ki lehet mondani. Ilyenkor csak hangot adunk ki és nincs hozzá meg az 
indító kulcs, és a beindított motor.  

Az előbb arról szóltam, hogy nem elég, ha van hitünk, azt ki is kell mondani. De ha nincs 
hitünk, és úgy mondunk valamit, azzal igazából bajba sodorjuk magunkat. Ugyanis a testnek a 
szava, az eredménytelen. A hitünk a szívben van. Tehát a szív szavát kell a szánkra venni és 
azt kimondani. Hogyha valaki a keresztények közül hitetlenségbe csúszik, és hitetlenséget 
szól, ez nagyon sokba fog kerülni neki. Ez a lejtmenet. Van visszaút, vissza lehet térni az 
Igéhez és a világossághoz, de elkerülhetett volna egy völgymenetet. A Zsidó 4,11-hez lapoz-
zunk. Nekünk munkálkodni kell azon, mert magától nem jön, hogy bemenjünk a nyugodalom-
ba. Sokan már bent vannak Isten nyugodalmában, sokan szeretnének bemenni Isten nyugodal-
mába. De magától nem fog úgy leesni, mint a sültgalamb. Tehát munkálkodni kell rajta.  

Zsidó 4,11. 
11. Igyekezzünk tehát bemenni abba a nyugodalomba, hogy valaki a hitetlenségnek 

ugyanazon példájába ne essék. 
Hogyan tehetjük ezt meg? Hogy a hit szavát szóljuk az adott helyzet felett, az adott otthon 

felett. Pásztoroktól tanultam, hogyha a pásztor házastárs közül az egyik ingerültebbé válik 
valami oknál fogva, egy kicsit kilép a hústestbe, akkor a másik nem legorombítja, nem rá-
kontráz, és nem olajat önt a tűzre, csak elkezdi mondani, hogy békesség, békesség és meg-
cirógatja. Ez például egy munkálkodás, hogy bemenjünk a nyugodalomba. De az imaköny-
vekben és a Bibliában lévő Igék elimádkozása a békességgel, a szeretettel és a nyugalommal 
kapcsolatban, ez mind az, ami a cél elérését segíti elő. Nem szabad ellankadnunk! Ugyanis 
akkor az ördög felkészületlenül ér bennünket, és meglop. Meglopja a békességünket, az 
anyagiakat, az egészségünket. Bármit meglophat, mert ő ezért jön, ő erre van szakosodva, 
hogy lopjon, öljön és pusztítson.  

De Jézus meg azért jött, hogy életünk legyen és bővölködjünk. Az Úr adott álomban egy 
képet, egy nagyon rövid képet. A hátsó kapunk, ami a másik utcára néz, lakattal van lezárva. 
De álomban ez úgy nézett ki, hogy volt egy lakat, húskampók, meg lánc. Igazából a hús-
kampót könnyű kiakasztani. Tehát ez egy hevenyészett lezárásnak mutatkozott. Azonnal 
tudtam a szívemben, hogy itt nem a zárat kell megerősíteni, hanem a hatalmunkat kell 
használni. És ez nem csak nekem szól ez az üzenet, hanem mindannyiunknak, hogy a hatá-
rainkat meg kell erősíteni.  

Akkor most elmondjuk együtt: A Jézus nevében! Ördög, téged a talpam alatt tartalak, 
megkötözve és megbénítva, a Jézus nevében! És a felségterületemet lezárom, elöl és hátul, 
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jobbról és balról, fentről és lentről előled és a csapataid elől. Tilos a belépés erre a területre! 
Az Úr Jézus szent vérével hintem meg a határaimat, és ezt a vonalat nem lépheted át! Ez a 
terület szent és sérthetetlen, a Jézus nevében! Ámen! Tehát most felszabadítottuk a hitünket a 
védelemre.  

Egy pici kis felvillanó kép: ilyen hevenyészett módon van lezárva a hátsó kapu. Ez a kis 
kép adott egy szellemi megértést, mert nem a fizikai lelakatolással volt a probléma. Ne 
hagyjunk rést, ne adjunk helyet az ellenségnek. Egy talpalatnyi helyet sem, mert mit mond az 
Ige? Körbejár a földön, keresve, kit nyeljen el. Keresi, hogy hol van egy kis rész az ajtón? Hol 
van egy kis rés az ablakon? Nem a fizikai ablakon és ajtón. A farkas kereste a rést, hogy be 
tudjon hatolni a kismalachoz. Valamilyen mértékben be is jutott, de a kismalac bölcsebb volt 
és a zsákban kötött ki. Tehát nem tudott ártani neki. Így kell az ellenséggel elbánni, csapdát 
állítani neki, ne ő állítson nekünk. 

Jézus tanít a hegyeket megmozgató hitről, és tanít a hit akadályáról. Márk 11,24–25-ös 
Igék, a következő Igéink: 

Márk 11,24–25. 
24. Azért mondom néktek: Amit csak kívántok, amikor imádkoztok, higgyétek, hogy 

megkaptátok, és meglesz az néktek. 
25. És amikor imádkozva megállotok, bocsássatok meg, ha valaki ellen valami pana-

szotok van; hogy a ti mennyei Atyátok is megbocsássa néktek a ti vétkeiteket.  
Néha jó egy picikét hosszabban, összefüggéseiben olvasni a Bibliát, nemcsak kiragadva 

egy-egy Igét, mert itt érdekes dolog fog kiderülni. Szoros kapcsolat van a hit és a megbocsá-
tás, azaz a szeretet között, mert a szeretet képes megbocsátani. A Galata 5,6-ban olvassuk, 
hogy „a szeretet által munkálkodó hit.” Ez az igerész így szól a Galata 5,6-ban: „a szeretet 
által munkálkodó hit.”  A hit motorja az isteni fajta szeretet, az „agapé”. Igaz, hogy az előbb 
egy másik motort is említettünk: a hit motorja a szavak, a kimondott szavak. De ehhez még 
kell a szeretet, mert szeretet nélkül nem működik. Ha kapni szeretnénk valamit Istentől, akkor 
kulcsfontosságú a megbocsátás. A megbocsátás pedig az isteni fajta szeretetből fakad. Csak 
úgy kaphatunk választ az imáinkra, ha mi az isteni fajta szeretetben járunk. Megbocsátani 
természetesen nem mindig könnyű, de Isten megadta azt a képességet, azt a természetfeletti 
képességet, hogy az ellenünk vétőnek is meg tudjunk bocsátani. A meg nem bocsátás ugyanis 
szeretetlenséget tükröz, és eltömíti a hit csatornákat, és így hitben erőtlenek leszünk, ha nem 
járunk szeretetben. Tehát a hitnek vannak akadályai. Képtelenség felsorolni most hirtelen, 
kapásból mindegyiket, de itt van a kételkedés, a félelem, a hitetlenség, a ki nem mondott 
szavak és a meg nem bocsátás, a szeretetlenség. A szereteten kívüli cselekedetek.  

Felismerve azt, hogy az agapé szeretet által meg tudunk bocsátani, és ezáltal be tudjuk 
indítani a hit motorját. Szabadítsátok fel a hiteteket, ha esetleg valami kicsi, icipici sértődés is 
van a szíveteken valaki irányában, vagy meg nem bocsátás, vagy ehhez hasonló dolog; nehez-
telés. Ezek csak fokozatbeli különbségek, de igazából ugyanazt jelentik, hogy elzárják a 
szívünk kapuját. Ha egy ember irányában a szívünk zárva van, akkor mindenki más irányában 
is zárva van, beleértve Istent is. Ezért fontos a nyitott szív. A múlt héten is volt szó a szív álla-
potáról. Úgy látszik, az Úrnak ezzel üzenete van.  

Ha már itt tartunk, a szív állapotánál, az egyik gyülekezetben, itt Magyarországon, van egy 
Algériából származó családapa. Itt él, itt dolgozik, itt alapított családot, valószínűleg itt is 
tanult. Nagyon jól képzett, elvállal mindent ahhoz, hogy a családját fenn tudja tartani. Az 
történt, hogy egyik napról a másikra megszűnt a munkaviszonya. A gyerekek hétközben az 
iskolában szociális ebédet kaptak az önkormányzattól, de jött a hétvége, és az anyuka már 
nem tudott mást kitalálni, azt mondta a gyerekeknek: tizenegyig nem keltek fel. Így meg-
spórolták a reggelit. Utána sós grízlevest főzött nekik, mert csak az volt otthon. Tehát egy 
ilyen helyzetben volt, és a testvérek közül néhányan, akik rendszeresen látogatják az internet 
különböző közösségi oldalait, oda ezt hírként feltették, hogy van itt egy nehéz helyzetben lévő 
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család. A gyülekezet is készült gyűjteni, de egyszer csak valaki, egy vállalkozó, felajánlott 
három szatyor élelmiszert, és hétvégén el is vitte nekik. Úgyhogy az isteni fajta szeretet így 
tud működni, és a nyitott szív, mert a nyitott szívhez akartam ezt kapcsolni. Tehát a nyitott 
szív így működik, hogy meghallja a másik problémáját, nyitva van a szíve rá, és segít, mert 
azért egy sós vízben főtt gríz levest enni, gyerekeknek, az nem igazán nagy élmény.  

Szeretnék a kenetről szólni, mielőtt imádkozunk a gyógyító sorban értetek. Egy össze-
függésben szeretném a kenetet felvázolni.  

Először is kezdjük ott, hogy volt egy Elizeus nevű ember, Isten elhívott szolgálója. Az 
életében a szolgálatában nagyon sok csoda történt. Ez mind annak köszönhető, hogy a Szent 
Szellem kenete rajta volt. Egy felkent szolgálója volt Istennek az ószövetségben. Egyszer csak 
ez az Elizeus befejezte a földi pályafutását, meghalt és sírba helyezték. Rá egy évre, tehát 
hosszú idő múlva, ismét mentek az emberek temetni valakit, ebbe a temetőbe. Az ellenség 
rájuk rontott, és a halottat gyorsan bedobták Elizeus sírjába, mert az volt kéznél, és ők 
elszaladtak. Ahogy ez a frissen eltemetett ember, hozzáért Elizeus csontjaihoz, életre kelt. Ezt 
megtaláljátok 2Királyok 13-ban, a 20–21-es versekben. Minek köszönhető ez? Annak, hogy 
Elizeus csontjaiban még ott volt a kenet, amit ő az életében használt, amit ő a szolgálata során 
használt, működtetett.  

A következő az eset. Az Úr Jézus ugyanazzal a kenettel szolgált emberként, mint mi, ma, 
és jelek, csodák történtek a szolgálatában. Az Apostolok cselekedeteiben olvassuk Pálról, a 
19. fejezet 12-es versében, hogy Pál testéről elvitték a kötényeket, a keszkenőket és a 
ruhadarabokat, mert kenettel voltak telve. Amikor ezeket otthon a betegekhez hozzáérintették, 
rátették a testükre, akkor szabaddá váltak, mert a kenet a szövetekből kiáradt. Ez alapján 
imádkozunk mi is a ruhadarabok felett. Aztán az Apostolok cselekedetei 5,15-ben olvassuk 
azt, hogy Péter, ahogy haladt az utcán, még az árnyéka is kenetet tartalmazott, tehát nemcsak 
a teste, hanem a körülötte lévő légtér is egy bizonyos mértékben, mert ahogy elment az utcára 
kihelyezett betegek mellett, azok meggyógyultak.  

A Biblia pedig azt mondja rólunk, hogy Isten temploma vagyunk, és a Szent Szellem 
bennünk lakozik, hogyne lenne bennünk ugyanaz az erő, mint amit most felvázoltam. Ez a 
kenet bennünk van, ez az erő bennünk van, csak nekünk kell aktivizálni. És ha te valakire 
ráteszed a kezedet, akkor nem te gyógyítod meg, és nem a pásztor gyógyítja meg, hanem a 
bennük levő Nagyobb, a bennük levő természetfeletti erő árad ki a kézrátétel és az érintés 
során, és az végzi el a munkát. Úgyhogy nyugodtan használjátok, alkalmazzátok otthon, egy-
más között vagy bárhol, ahol megengedik ezt, ahol el tudják fogadni. Sajnos a hagyományos 
egyházak erről nem tanítottak és nem gyakorolták, és ez nagyon furcsa azoknak, akik először 
találkoznak vele, pedig ez kezdetektől fogva benne van a Bibliában. Ne felejtsétek el, hogy 
saját magadra is teheted a kezedet, és imádkozhatsz! Imádkozhatsz saját magadért! A kenetet 
hazaviszitek. 

Az Úr kegyelméből, először voltam kint egy nagy konferencián, Benny Hinn összejö-
vetelén, 1998-ban. A gyülekezetben, akkor volt már ott egy olyan bárány, aki a szívén érezte 
az elhívást, de mindig meg akarta magyarázni az Úrnak, hogy „látod, Uram, nekem most 
uborkát kell eltennem, nekem most lekvárt kell főznöm, és én most nem érek rá.” Döbbenet 
volt a számomra is, amikor megérkeztünk Essenből, átmentem hozzá, és az a kenet úgy 
megérintette, hogy aznap éjjel, körbe-körbe futkosott a lakásban, és azt mondta, hogy „Igen, 
Uram! Igen, Uram! Megyek és szolgállak Téged!” Ez egy bizonyíték arra, hogy a kenet, az 
bennünk van, velünk van, és hazavisszük. Ne felejtsd el, hogy a kenet ott van benned! Te csak 
cirógasd meg a párodat vagy a gyermekeidet, az unokáidat, ha még nem is mondod ki, hogy 
áradj kenet. Előtte imádkozhatsz érte, hogy „akit én megérintek, Isten ereje, átáramlik belé.” 
Ez a kenet ma is működik, ma is valóságos. Isten természetfeletti ereje, természetfeletti 
képessége, és ezzel élnünk kell! Ezt használnunk kell, mind a magunk, mind a mások 
érdekében, mert a világ szabadulásra vágyódik. Érzik, hogy nem jó felé mennek a dolgok, 
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keresnek kiutat, csak a sötétségben nem látják, és nem találják. Isten szeretne bennünket 
használni arra, hogy áldások legyünk mások számára.  

Először is fel kellene figyelnünk arra, és észre kellene vennünk azt, hogy Isten szól rajtunk 
keresztül mások felé. Tehát használ bennünket, illetve másokon keresztül, szólhat felénk is. 
Ezt észre kellene vennünk, és engedelmeskednünk kellene annak az üzenetnek, amit így 
kapunk. Például, ha egy gyógytornász, aki kimegy a házakhoz, és ott tornáztatja azokat, 
akiknek szükségük van rá, és óva inti a ház tulajdonosait, hogy ez a szőnyeg milyen botlás-
veszélyes, akkor ezt úgy kellene felfogni, hogy ez Isten üzenete, nehogy még egy elesés és 
törés legyen belőle. Meglátni Istent az üzenetben. Meglátni Istent a körtefában, ami itt kint 
van az udvaron. Látja mindenki a körtefában Istent? Tudjátok, miért lehet meglátni? Látjátok 
ebben az íróasztalban Istent? Miből van ez az íróasztal? Fából. Ki teremtette a fát? Isten. Itt a 
kulcs. Az üzenetekben is meg kellene látni Istent, akár a pásztorok szólják, akár bárki más. Ha 
az Úr szól hozzátok, személy szerint, akkor nem kell mutogatni, hogy „nem, nem, Uram, ez a 
mellettem ülőé”, hanem „igen, Uram, ezt elveszem, mert ez nekem szól” és kiigazítom 
magamat, mert fontos a kiigazítható szellem. 

Most pedig imádkozunk értetek kézrátétellel, ahogy Jézus is tette, és kézrátételkor Jézus 
cselekedeteit cselekedjük. Ahogy tanultuk, most a kezünket tesszük a hozott ruhadarabokra, 
és Isten erejét hazavihetitek, ezáltal.  

Kezünket tesszük a Jézus nevében a kelmékre, szövetekre, és kiárasztjuk Jézus nevében 
Isten dicsőséges erejét. Áradj kenet! Áradj kenet! Áradj kenet, a Jézus nevében! Köszönjük 
Úr Jézus a kereszten bevégzett munkát. Hálát adunk, hogy magadra vetted a betegségeinket, 
fájdalmainkat, minden problémát, eltörölted a bűnt, a Jézus nevében, a szent vér által. Kö-
szönjük, Uram, hogy a kenet által szabadulások és gyógyulások történnek, az Úr Jézus 
Krisztus szent neve által. Minden dicsőség Uram, a Tiéd, mennyen és földön! Az Úr Jézus 
Krisztus szent nevében. Vigyétek a kenetet, árasszátok ki az otthonaitokban, hogy szabadu-
lások és gyógyulások történjenek, a Jézus Krisztus szent nevében. Ámen.  

A kenet kapcsán az Ésaiás 10,27-et még felolvasom nektek, ami így szól: 
Ésaiás 10,27. 
27. És lesz ama napon: eltávozik az ő terhe válladról és igája nyakadról, és megsem-

misül az iga a kenet miatt. 
Tehát a kenet megsemmisíti azt az igát, azt a problémát, azt a terhet, amit az ellenség tesz, 

az emberek nyakába. Ez egy fontos Ige! Tehát Ésaiás 10,27.  
Van még néhány gondolatom. Szeretnék segíteni abban, hogy az oldást-kötést könnyebben 

értsétek és a gyakorlati oldaláról tudjátok használni. Az oldás-kötés a Máté 18,18-ban van: a 
rossz dolgokat mi megtilthatjuk, mert jogunkban áll, és a jó dolgokat pedig kiáraszthatjuk. 
Értve itt a kenetet, az angyalokat, Isten erejét, és az ehhez hasonló pozitív dolgokat.  

Mondjuk együtt, mint bizonyságot, pontosabban, mint megvallást: A Jézus nevében, MEG-
TAGADOM a testemben levő hazug tüneteket, amelyek próbára teszik a hitemet, és MEG-
RAGADOM a Krisztusban kapott szent egészséget. Ámen.  
Nézzük ezt a két szót: „megtagadom” és „megragadom”. Egy betű különbség van, de jelen-
tésében teljesen más: ha ezt berögzítitek, memorizáljátok, hogy „tagad” és „ragad”, akkor ez 
könnyen elő fog jönni. Megtagadom a rosszat és megragadom a jót! Ez a lényege ennek. 

Kaptam még egy megerősítést, a múltkorában szóltunk arról, hogy nyelveken lehet ma-
gunkban is imádkozni, és Ige is volt hozzá. Kenneth Hagin úgy imádkozott a fodrász székben, 
hogy a fodrász észre sem vette, hogy nyelveken imádkozik, mert nem mindig kell hangosan, 
ahogy a Szellem hozza. Egy imakonferencián természetesen erővel és hangosan, és otthon is 
erőteljesen és hangosan, de van amikor olyan a helyzet és a környezet, akkor szinte a külvilág 
nem is tapasztalja meg, de lehet nyelveken imádkozni. És ki lehet használni minden ilyen időt 
arra, hogy nyelveken imádkozzatok.  
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A központi tanítás, a jutalmakról és az ítéletekről szólt. Az idővégi tanítások során, az 
ítéletekről is szóltunk. Ha emlékeztek rá, a keresztényeknek egyetlenegy ítélete lesz, amikor 
az Úr Jézus trónja elé kell állni, és ez az ítélet a jutalmakról szól. Tudni kell, hogy Isten 
mindenkit elhív valamilyen feladatra. Valakit szószék mögé, valakit egyéb feladatokra. Nem 
szabad úgy kategorizálni, hogy ez fontos, a másik még fontosabb és a harmadik pedig 
egyáltalán nem fontos. Istennek mindegyik munka fontos, mindegyik elhívás fontos. Istennek 
mindenki számára van egy személyre szabott terve. Ezt a tervet kellene mindenkinek meg-
találni, beilleszkedni, és elvégezni azt a munkát. Ennek a gyümölcse lesz az a jutalom, amit az 
Úr Jézus trónja előtt fogunk kapni. Aki nem ismeri Isten tervét az életére vonatkozóan, vagy 
ismeri, de nem hajlandó megcselekedni, akkor a jutalmaktól elesik és ezek a jutalmak, örökre 
szóló jutalmak. Örökre szólók, mert a mi életünk az örökkévaló, a testünk itt marad, de a 
szellemünk és a lelkünk, az megy az Úr Jézushoz. A jutalmunk annak a függvénye, hogy Isten 
tervéből itt a földön mennyit végeztünk el. Azt hiszem, hogy a bölcs keresztény szeretné a 
maximális jutalmat megnyerni, illetve az Ige is mondja azt, hogy a teljes jutalomra 
törekedjetek. Egyébként az Úr Jézus szolgálójának lenni, a legcsodálatosabb dolog. Azt 
hiszem, hogy ezt különösebben nem kell ecsetelni.  

Fontos Istennel együttműködni! Fontos nekünk hajlandóságot mutatni Isten felé, hogy amit 
Ő szeretne rajtunk keresztül elvégezni, azt el tudja végezni. Természetesen, ha valaki nem 
hajlandó, nem készséges és nem engedelmes, akkor Isten odébbáll és keres valaki mást. 
Istennek van sok katonája, hárommilliárd, ha jól saccolják a becslések szerint, de nem 
mindegy, hogy a jutalmat ki veszi el. Ha visszatekintünk az Úr Jézus születésére, Mária, 
Istennek egy csodálatos edénye, aki engedelmes és készséges volt, amit az angyalon keresztül 
üzent az Atya, azt megcselekedte, minden latolgatás nélkül. Felmerül a kérdés, hogy mi lett 
volna akkor, ha Mária azt mondta volna, hát én még csak jegyese vagyok Józsefnek, és akkor 
mit szólnak az emberek? A kifogások, a félelmek. Istennek kellett volna keresni egy másik 
edényt.  Azt nem tudjuk, mert a Biblia nem írja, hogy Mária az első edény volt, vagy már a 
sorban a valahányadik, de Istennél így működik a dolog. Valakit felkér, hogy ezt végezze el, 
és ha nem lát a szívében hajlandóságot, akkor megy tovább és keres másikat. Sajnos, amikor 
gyülekezetekből úgymond, valamilyen vezető beosztásban levők eltávoznak, saját döntésük 
alapján úgy gondolják, hogy a saját útjukat járják és nem az Úr útját, akkor ezek a hézagok, 
mindig bepótlódnak, mert Isten keres valakit, akit be tud oda tenni. 
Most legyetek egy akaraton velem, hogy áldások lehessünk a település, az ország és a világ 
számára, a Jézus nevében. Ámen. 

Van még egy kis időnk, a kék imakönyvből az Úr mutatott két imádságot. A következő két 
imádságot, az Úr Jézus Krisztus szent nevében elmondjuk a gyülekezet felett, a szeretteitek, a 
hozzátartozók felett, azok felett, akiket az Atya hozzánk kapcsolt, a köpönyegünk alá tartozók 
felett, nem csak a helyi szolgálatban, hanem az internetes szolgálatban is, és mindazok, akik 
valamilyen formában hozzánk tartoznak és csatlakoztak. A két imádságot elmondjuk felettük. 
Hatalommal mondjuk el!  

 
AZ ÉLET MEGERŐSÍTÉSÉRE: Test, a hit szavaival szólok hozzád. Követelem, hogy 

minden belső szervem tökéletesen működjön, mert te a Szent Szellem temploma vagy. Ezért 
megparancsolom neked az Úr Jézus Krisztus nevében és az Ő szent Igéjében lévő erő és 
hatalom által, hogy tökéletes egészségben élj és teljes légy. Atyám, ellenállok az ellenség 
bármilyen formában ellenem érkező támadásának; követelem a testemtől, hogy erős és 
egészséges legyen, és megerősítem azt a Te Igéddel. Visszautasítom a betegség bármilyen 
támadását. (1Kor. 3,16. Ján. 14,13. Jak. 4,7.) 

Te így szólsz Uram, Istenem: Az elveszettet megkeresem, és az elűzöttet visszahozom, a 
megtöröttet kötözgetem, a beteget megerősítem és meggyógyítom! (Ezék. 34,16.) 

Ezért nem halok meg, hanem élek, és hirdetem az Úrnak cselekedeteit! (Zsolt. 118,17.) 
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Atyám, Te megbocsátottad minden bűnömet, meggyógyítottad minden betegségemet, 
megváltottad életemet a pusztulástól. Kegyelemmel és irgalmassággal koronázol meg, jóval 
elégíted meg az én számat, és megújítod az ifjúságomat, mint sasét. (Zsolt. 103,3–5.) 

Még a vén korban is gyümölcsözővé teszel, a Te erőddel teljes, felkent és zöldellő leszek, 
hogy hirdethessem, igazságos az Úr, az én Kősziklám! (Zsolt. 92,14–15.) 

Uram, Te megáldod ételem és italom, és a betegséget eltávolítod tőlem. Köszönöm, hogy 
életem napjainak számát teljessé teszed; ezért azt tökéletes és teljes egészségben töltöm be. 
(2Móz. 23,25–26.) Ámen. 

 
MEGTÖRIK AZ IGA A KENET ALATT: Nagy örömöt szereztél nekem Uram, örvendezek 

Előtted az aratók örömével. Mert az ellenség terhes igáját, vesszejét és az engem 
nyomorgatónak botját összetörted. (Ésa. 9,3–4.)  

Eltávozik a gonosz terhe vállamról és igája nyakamról, és megsemmisül az iga a kenet 
alatt. Eltávozik rólam az ellenség igája, és terhe vállamról eltávozik. (Ésa. 10,27. 14,25.)  

Megesküdött a Seregeknek Ura, mondván: Úgy lészen, mint elgondolám, úgy megy vég-
hez, mint elvégezém: Kiesik a szeg, mely erős helyre veretett, és levágatik és leesik és 
összetörik a teher, mely rajta volt, mert az Úr mondá. (Ésa. 14,24. 22,25.)  

Ezt mondja az Úr, a Seregeknek Ura: Bizony régóta széttörtem a te igádat, és letéptem 
köteleidet. (Jer. 2,20.)  

Én, az Úr, eltöröm jármod keresztfáit, és kimentelek téged a szorongatónak kezéből. (Ezék. 
34,27.)  

Hitem szerzője és bevégzője, megvallásaim Főpapja elé járulok, aki az Úr Jézus Krisztus, 
és megteszem a hitem megvallását: Úgy van nekem, ahogy meg van írva. Teljes hittel 
kijelentem, hogy szabad vagyok az ellenség minden igájától, a gonosz minden terhe leesett a 
vállamról. Eltávozott a gonosz terhe vállamról és igája nyakamról, és teljesen megsemmisült 
az iga a Szent Szellem kenete alatt. Az Úr az engem nyomorgatónak botját összetörte. Kiesett 
a szeg, mely erős helyre veretett, és levágatott és leesett és összetört a teher, mely rajta volt, 
mert az Úr szája szólt. Ő szólt és meglett, Ő parancsolt, és előállott. Így Isten fiainak 
dicsőséges szabadságában járok. (Ésa. 9,3–4. 10,27. 14,25. 22,24–25. Zsolt. 33,9. Róm. 8,21.)  

Az ellenség igája helyett az Úr igáját vettem magamra, mely gyönyörűséges a szívemnek 
és könnyű a lelkemnek, mert az Írás mondja: az Ő igája gyönyörűséges, és az Ő terhe könnyű. 
Az Úr Jézus terhe van a vállamon és igája nyakamon, és ez gyönyörűséges és könnyű nekem, 
és gyümölcsöző Istennek. (Ésa. 9,3–4. 10,27. 14,25. Ésa. 22,24–25. Mát. 11,28–30.) Ámen. 
Halleluja! 

 
Egy közös imára hívunk benneteket. Ismeritek a Hiszek egy imáját? Szoktátok imádkozni? 

Egy picikét másképpen, de azt imádkozzuk úgy, ahogy Pál apostol tanítja.  
Álljunk fel és tiszteljük meg az Urat ezzel! Jézus Krisztus mindenkinek a szíve ajtaja előtt 

kopogtat. Annak, aki még nem engedte be a szívébe, úgy, ahogy a kártyanaptáron van, ott 
kopogtat az ajtón, és szeretne mindenkiben lakozást venni, és mindenkinek a segítségére 
lenni. Isten egy hatalmas adakozó. A legnagyobb adakozó Isten, mert Ő, a Fiát áldozta fel! 
Elküldte a földre. Hisztek Jézus Krisztusban? Hallottatok Róla?  

Az imánk így hangzik, mondjuk együtt, mondjátok utánam:  
 
Teremtő Istenem, Eléd állok, és fennhangon imádkozom.  
Hiszem, hogy Jézus, Istennek Fia. 
Hiszem, hogy Jézus meghalt az én bűneimért, a Biblia tanítása szerint. 
Hiszem, hogy Jézus feltámadt a halálból, az én megigazulásomért. 
Hogy Ő igazzá tegyen engem Isten előtt.  
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Kérlek, Jézus, költözz a szívembe, és teremts újjá engem! 
Kérlek, legyél az én Uram! Megváltóm és Gyógyítóm! 
 
Meg vagyok váltva. Újjászülettem Krisztusban. 
Az Ő szent vére megtisztított minden bűntől. 
Köszönöm Úr Jézus, az örök életemet. Ámen. 
 
Aki ezt hittel, őszintén, szívből elmondta, annak megvan a belépése a Mennyországba. 

Megvan a mennyei útlevele. Kettős állampolgár lett ettől a pillanattól kezdve.  
Istennek van egy másik ajándéka. A Szentlélekről hallottatok? Az eredeti görög Bibliában 

ezt úgy mondják, hogy Szent Szellem és mi ezt használjuk, de a Szentlélekről van szó. Ne 
ijedjetek meg! Ez nem egy újabb fogalom. Isten szeretné a Szent Szellemét nekünk adni, 
Jézus után. Jézust befogadtuk a szívünkbe, ez már miénk, őrizzük! De a Szent Szellemet is 
szeretné nekünk adni, hogy legyen segítőnk, támaszunk, mindaddig míg Jézus vissza nem jön! 
Ezt egy imádsággal lehet megkérni.  

 
Így hangzik az imádságunk: 
Mennyei Atyám, azt tanítod az Igédben, hogyha valaki, Jézus nevében kéri Tőled a Szent 

Szellemedet, Te örömmel odaadod Őt. 
Ezért, drága mennyei Atyám, a Te Igéd alapján, Jézus nevében kérem Tőled a Szent 

Szellemedet. Töltsd be a szívemet a Szent Szellemeddel! Keresztelj meg a Szent 
Szellemeddel! 

Köszönöm, mennyei Atyám, hogy minden imámat meghallgatod és megválaszolod. 
Ezért hitben vallást teszek: teljes a szívem a Szent Szellemeddel. Betöltekeztem, betelje-

sedtem és megkeresztelkedtem a Szent Szellemmel. Ennek jeleként nyelveken fogok imád-
kozni, ahogy a Biblia tanítja, ahogy a Szent Szellem adja a kiejtést.  

Köszönöm, drága mennyei Atyám. Köszönöm, Jézusom. A Szent Szellem örökké bennem 
van és örökké velem marad, és elvezet minden igazságra. Ámen. 

 
* Az idézett Igék a KSZE revideált Bibliából származnak, amely a King James kiadás számozását követi. 
A függőleges vonallal jelzett részek más fordításból származnak. 

 

 


